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Motto: 
„Mă bucur că, prin votul 
concetăţenilor mei,  am 
oportunitatea  de a face 
parte din  echipa unei  
administraţii ale cărei 
atribute-tinereţe,  
energie, decizie, 
capacitate şi mobilizare-
sunt în măsură să 
schimbe cu adevărat faţa 
oraşului, să dea  
arădenilor o viaţă mai 
bună, drumuri trainice, 
să construiască şi să 
modernizeze un Arad al 
secolului  21.” 
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 

 
Activitatea în cadrul şedinţelor Consiliului Local al Municipiului Arad. 
În acest an nu am înregistrat nici o absenţă 25 de şedinţe ale Consiliului 
Local, iar  cele 4  şedinţe din perioada aprilie-iunie 2005, au fost conduse 
de mine ca  preşedinte de şedinţă ales de Consiliul Local, şedinţe în care s-
au adoptat 78 de hotărâri.  În acest an, Consiliul Local a adoptat 308 
hotărâri, pentru care, aproape în totalitate, mi-am exprimat votul 
favorabil, fiind concordante cu obiectivele politice, economice şi sociale 
cărora le-am dat expresie ca om politic şi candidat de primar şi în care am 
crezut cu convingere, fiind esenţiale pentru dezvoltarea oraşului:studiu de 
fezabilitate pentru reabilitarea centrului istoric vechi al oraşului, măsuri 
pentru reorganizarea instituţiilor de spectacole şi concerte de interes local,  
reglementarea accesului unor utilaje  şi vehicule  destinate transportului  
de mărfuri cu masa autorizată  mai mare de 3,5 tone, aprobarea unor 
documentaţii de urbanism de amploare (planuri urbanistice zonale pentru 
zonele industriale, studiu de fezabilitate pentru obiectivul „Transport 
urban în municipiul Arad”, numeroase planuri urbanistice de zonă şi de  
detaliu pentru construcţia de locuinte individuale şi colective, complexe 
comerciale de mare amploare, supermarketuri şi hipermarketuri, 
contractarea împrumutului de la BERD pentru finanţarea unor lucrări 
publice, transmiterea  în folosinţă gratuită  a unui teren  în suprafaţă  de 
17.468 mp Clubului Sportiv Atletic Club Universitatea „Vasile 
Goldiş”Arad, studiu de fezabilitate pentru lucrări de modernizare şi 
extindere a iluminatului public, aprobarea proiectului de fuziune între SC 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

25 25 



Gospodărirea Comunală Arad şi SC Salubritate SA, în dorinţa de a realiza 
o unificare a celor două servicii publice, pentru susţinerea lor reciprocă, 
aprobarea documentaţiei pentru reabilitarea unui bloc de locuinţe pe 
str.Frunzei, achiziţionat în vederea repartizării persoanelor evacuate din 
clădirile retrocedate, participarea Aradului ca partener la  proiectul 
„Reabilitarea oraşelor istorice, o şansă pentru dezvoltarea durabilă, cu 
finanţare prin UE, în cadrul programului INTERREG III B Cadses, 
aprobarea unor măsuri pentru realizarea obiectivului „Reabilitarea 
zonelor urbane care se confruntă cu deficienţe majore în sistemul de 
canalizare din municipiul Arad”. 
Activitatea la comisia de specialitate. Şi comisiile de specialitate au fost 
tratate cu acelaşi interes, fiind convins că prezenţa la comisii este nu doar 
un semn de respect pentru comunitatea care m-a ales, ci şi cel mai practic 
şi eficient mod de a cunoaşte şi dezbate în detaliu, în cele mai bune 
condiţii, în prezenţa specialiştilor din executiv, fără limitare în timp, toate 
proiectele de hotărâri, un mod de a comunica simplu, direct şi cu efect cu 
executivul, de a pregăti atent amendamentele,  astfel încât acestora să li se 
poată verifica din timp temeinicia şi să nu ia prin surprindere consilierii şi 
executivul. De asemenea, la comisii, am avut posibilitatea conlucrării şi cu 
alţi colegi consilieri de la alte comisii, de ale căror opinii de specialitate 
am ţinut seama cu ocazia exprimării avizului meu şi  am putut, la rândul 
meu, să le comunic  propria opinie. În marea majoritate, avizele pe care 
le-am exprimat la comisie au fost favorabile proiectelor de hotărâri, în 
forma prezentată de iniţiatori sau, favorabile cu amendamente.  

30 30 

   
Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de hotărâri normative si 
probleme de interes public. 
-Obiectul dezbaterii- „Proiect de hotărâre aprobare PUD "Ansamblu clădiri comerciale"-str. Banu 
Mărăcine“- Palatul Administrativ, Sala 70, orele 10. 
Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a 
Acţionarilor. 
-Membru în A.G.A. la SC CET SA. Acest an a fost marcat de finalizarea şi 
aprobarea strategiei locale privind alimentarea cu energie termică în 
sistem  centralizat, analizată şi aprobată în prealabil de către Adunarea 
Generală a Acţionarilor şi apoi, de către Consiliul Local. Strategia 
constituie prima etapă  pentru accesarea fondurilor de la bugetul de stat, 
conform prevedeirlor OUG 48/2004, pentru retehnologizarea, 
modernizarea  şi dezvoltarea sistemului centralizat  de producere şi 
distribuţie a energiei termice în vederea reducerii consturilor de producţie. 
Ca urmare a acestei strategii şi a studiilor de fezabilitate aprobate de către 
Consiliul Local, înaintate Ministerului Administraţiei şi Internelor, s-a 
repartizat numai în anul 2005, conform HGR 326/2005, suma de 60 
miliarde lei,  pentru modernizarea punctului termic 1 V şi 2V. 

  

Proiecte de hotărâri iniţiate şi promovate,  proiecte adoptate. 
-Am promovat din iniţiativă proprie un proiect de hotărâre cu privire la transmiterea în 
administrarea SC Târguri, Oboare şi Pieţe SA Arad  a Pieţei Solare Arad. S-a adoptat Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Arad 144/20.06.2005.

 


